

Öffentliche Distanzierung: Folge 1

Auf der Rückseite der „Amtlichen Mitteilung“ der Tiroler Landesregierung vom Oktober 2021 ist eine ganzseitige Abbildung von a.o. Univ-Prof. Dr. Reinhard Würzner, PhD mit folgender Aussage: „*Richtig ist – Weder der Impfstoff noch das Coronavirus können in DNA umgewandelt werden*“.

Von dieser Aussage distanzieren mich und belege dies mit Ausschnitten aus der E-Mail-Korrespondenz mit Prof. Rudolf Jaenisch*

On Oct 15, 2021, at 10:48 AM, Em.O.Univ.Prof.Dr.med.Hartmut Glossmann <hartmut.glossmann@i-med.ac.at> wrote:

Dear Colleague, on the entire back page (enclosed) of the Official Organ of the Tyrolean Government (Amtliche Mitteilung Oktober 2021 www.landeszeitung.at) a Dr. Reinhard Würzner, Ph.D. claims that “[...] neither the vaccine nor the coronavirus can be changed in DNA. The human DNA is not altered [...]”

Von: Rudolf Jaenisch <jaenisch@wi.mit.edu>
Datum: Samstag, 16. Oktober 2021 um 20:43
An: "Em.O.Univ.Prof.Dr.med.Hartmut Glossmann" <hartmut.glossmann@i-med.ac.at>
Betreff: Re: mRNA to DNA?

Dear Hartmut,

Thank you for your note.

Our data present clear and direct evidence that SARS-CoV-2 sequences can integrate into the genome of infected cells and indirect evidence that viral sequences can integrate and be expressed in cells of patients. All critique and attacks by scientists against our conclusions are based on misunderstanding or misinterpreting our data published in PNAS. We have countered these critiques in PNAS or in other journals. I list some relevant references of our responses below [...]

*) Prof. Jaenisch ist seit 2003 (gewähltes) Mitglied der U.S. National Academy of Sciences, der Leopoldina und anderer Fachgesellschaften. Er ist Träger zahlreicher höchster Auszeichnungen (u.a. The (U.S.) President's National Medal of Science, Robert-Koch-Preis etc.) und Mitglied des Ordens Pour Le Merite.

Innsbruck, am 18. Oktober 2021
Em.O.Univ.Prof. Dr.med. Hartmut Glossmann